
 
Skolebestyrelsesmøde på Thurø Skole 

Mandag d. 20. november 2017 kl. 19.00 –21.00 i personalerummet 

 

Dagsorden 

 

Deltagere: MA, SS, TS, AL, Ditte, Tanja, Christian, Lene 

Afbud: Peer, Sidsel, Annika 

  

38/17 

Godkendelse af referat fra sidste møde 

Referatet er godkendt 

 

39/17 

Information om LOMA: v lærer og LOMA-koordinator Rikke Marchmann, Thurø skole 

 

Rikke har deltaget i flere LOMA-dage og skal til konference i København mandag. 

LOMA-konceptet udfolder sig og konceptet omfatter undervisning på alle årgange.  

 

LOMAs mål er at fremme sundhed, trivsel og bæredygtighed. Projektet indebærer også et øget 

fokus på økologi. 

 

Vi arbejder på at få et samarbejde med de andre fødeskoler og bruge LOMA også i 

brobygningsøjemed til Nymarkskolen. 

 

Skolen har i opstartsfasen brugt de tildelte LOMA-penge (ca. 40.000) til 3 bon-fires til 

udendørs madlavning, højbede i Lillegård til krydderurter/have, madlavning til vores LOMA-

event på antimobbedagen 8. november. Der har også været besøg på det økologiske gods 

Skovsgaard på Langeland med 5. årgang. 

 

Der udarbejdes en LOMA-guide til lærerne som skal stå her på skolen til inspiration og 

læringsplan. 

 

Der arbejdes på at lave forsøg med 5. årgang i forhold til at lave mad til salg fx en dag om 

måneden.  

 

Projektet har sin egen facebookside, hvor man kan læse mere. LOMA – Lokal Mad – læring og 

næring til skoleelever. 

 

 

40/17 

Nyt fra Thurø Skole. 

Ledelsen:  

Nyt fra skolen:  

TRIO, Ledelsen AL+ TS og AMR/skemalægger AN har været på kursus i TRIO, som for thurø 

skole vil være en ny måde at registrere arbejdstid og opgaveoversigter. 

 

Læsevenner: Der er særlige regler omkring efterløn der gør, at man ikke som tidligere lærer 

må lave frivilligt ulønnet arbejde på en skole, mens man er på efterløn, hvilket har udskudt 

opstarten lidt. 

For pensionister (også tidligere lærere) skulle det være muligt at være læseven på en skole. 

Der etableres et samarbejde med Dansk Flygtningehjælp, så vi kan hjælpe de syriske elever, 

der kunne have brug for læsehjælp den vej. 

 

Antimobbedag: Vi havde en god handleorienteret dag med eleverne, input samles af elevråd 

og lærere til en ny strategi, her indarbejdes også skolebestyrelsen input 



 
 

Kiss and drive: Forslag om skilt eller prægning i asfalten for at gøre opmærksom på, at 

lommen foran skolen kun bruges til at sætte børn af. 

 

Dialogmøde 29. nov. Punkter på Ørkildskolen afd Øst: 

AL, Sidsel og Tanja deltager 

Retningslinjer for alkohol til skolearrangementer. 

Progressionsrapporten 

Skoledagens længde 

Klagenævn for mobning 

 

Svendborg Kommune:  

Nye skoleledere på Ørkildskolen og Skårup skole: 

 

Palle Pors starter på Ørkildskolen 

Steen Kristian Knutzen på Skårup Skole 

 

Skolechef Helle Hansen har valgt at gå på pension og stopper med udgangen af februar 2018  

 

Skoledagens længde 

Hvordan ser dagen ud på Skårup Skole, hvor de har kortere dage? 

Bilag med eksempler på indskoling og mellemtrin 

Der er ikke store forskelle, men Thurø har prioriteret mere tid til pauser og skemalagt spisning 

for at prioritere elevernes pause- og spisetid. Der skal fokuseres på udviklingen af skoledagens 

varierede indhold, fremfor kortere skoledage.  

 

41/17 

Brobygning til Nymarkskolen 

Info om samarbejdsmøde og fyraftensforældremøde for 3. og 4. årgang v. Sidsel og AL 

Der har været afholdt fyraftensforældremøde, hvor Birgit Villebro fortalte om den nuværende 

procedure og der blev drøftet bekymringer og ønsker til fremtidig brobygning.  

I det kommende november-nyhedsbrev til alle forældre beskrives, hvilke aftaler, der er lavet. 

Der arbejdes på Thurø Skole med de foreslåede tiltag. 

 

42/17 

Strategiarbejde  

Antimobbestrategi – revidering 

Gruppearbejde: handleplan i tilfælde af mobning og handleplan for digital mobning – Bilag – 

udskudt til kommende møde 

 

43/17 

Økonomi - Bilag 

Budget 17: Budgetopfølgning pr. 6. nov. – Bilag med budget 17 blev gennemgået 

Budget 18: Udkast – Bilag – gennemgås på kommende skolebestyrelsesmøde 

 

44/17 

Eventuelt 

 

20. december: 

Kommende møde før julefrokost holdes 17:30, med spisning 19:30 

Kort møde med følgende punkter: 

Progressionsrapport 

Budget 18 

T2 

 

Venlig hilsen 

Sidsel Sindal/Annemette Laursen 


